

# 人们对耶穌復活的回应

Reponses To Jesus' Resurrection

## 經文

馬太福音 28:11-15

11 婦女們去的時候、看守的兵、有幾個進城去、將所經歷的事、都報給祭司長。  
12 祭司長和長老聚集商議、就拿許多銀錢給兵丁說、  
13 你們要這樣說、夜間我們睡覺的時候、他的門徒來把他偷去了。  
14 倘若這話被巡撫聽見、有我們勸他、保你們無事。  
15 兵丁受了銀錢、就照所囑咐他們的去行。這話就傳說在猶太人中間、直到今日。

11 While the women were on their way, some of the guards went into the city and reported to the chief priests everything that had happened.  
12 When the chief priests had met with the elders and devised a plan, they gave the soldiers a large sum of money,  
13 telling them, "You are to say, 'His disciples came during the night and stole him away while we were asleep.'  
14 If this report gets to the governor, we will satisfy him and keep you out of trouble."  
15 So the soldiers took the money and did as they were instructed. And this story has been widely circulated among the Jews to this very day.

歌林多前書 15:17-19

基督若沒有復活、你們的信便是徒然。你們乃在罪裡。就是在基督裡睡了的人也滅亡了。我們若靠基督、只在今生有指望、就算比眾人更可憐。

And if Christ has not been raised, your faith is futile; you are still in your sins. Then those also who have fallen asleep in Christ are lost. If only for this life we have hope in Christ, we are to be pitied more than all men.

## 大綱

- 一、The Deniers 否认者
- 二、The Skeptics 怀疑者
- 三、The Believers 相信者
- 四、The Followers 跟隨者
- 五、What is Your Response 你有何回应？

若有人在基督裡、他就是新造的人。舊事已過、都變成新的了。歌林多後書 5:17  
Therefore, if anyone is in Christ, he is a new creation; the old has gone, the new has come. 1 Corinthians 5:17

---

赞美真神万福之源, 世上万民都当颂扬,  
天使天军赞美主名, 赞美圣父圣子圣灵, 阿门.

波士顿西郊圣经教会

**Boston MetroWest Bible Church**

地址: 511 Newtown Road, Littleton, MA 01460

网页: [www.bmwbc.org](http://www.bmwbc.org)

# 主日崇拜

04/20/2014

序乐 Prelude	(10:00am)	Pianist 司 琴
宣召 Call to Worship		Weisheng 黄卫生
赞美 Praise	今日基督已复活 Christ the Lord Is Risen Today	Congregation 会 众
祷告 Prayer		Weisheng 黄卫生
唱诗 Hymn	主你是我盼望 Lord You Are My Hope	Congregation 会 众
奉献 Offering	我事奉永活救主 I Serve the Living Savior	Congregation 会 众
祷告 Prayer		Weisheng 黄卫生
唱诗 Hymn	软弱的我变刚强 What the Lord Has Done in Me	Congregation 会 众
献诗 Music Offering	Man Of Sorrows	Corner Stone 角 石
读经 Scripture	马太福音 28:11-15 歌林多前书 15:17-19	Congregation 会 众
证道 Sermon	人们对耶稣复活的回应 Reponses To Jesus' Resurrection	Mingche 李长老
翻译 Translation		Tiegeng 任铁耕
回应 Response	我知我救赎主活着 I know that My Redeemer Liveth	Congregation 会 众
三一颂 Doxology		Congregation 会 众
祝福 Benediction		Mingche 李长老
报告及欢迎 Announcement & Welcome		Mingche 李长老
殿乐 Postlude		Pianist 司 琴

(聚会时间请把手机关掉!)

## 本主日事奉人员

讲员: 李明哲长老  
领会: 黄卫生  
司琴: 刘兆民  
招待: 恩慈团契-II

## 下主日事奉人员

讲员: 蔡景辉牧师  
领会: 吕志坚  
司琴: 黎巧葳  
招待: 良善团契

## 代祷

- **本教会:** 为神预备合神心意的牧师祷告, 牧养教会和带领群羊属灵成长.
- **宣教:** 为远方的宣教士和宣教工场祷告, 并提供经济需要和属灵的帮助.